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Sent: Thur 2/4/2021 3:55:49 PM

@minvws.nl
@minvws.nlj; ) IEEEDE @minvws.nl); IIIESECIE)

) @minvws.nl]

Subject: RE: nieuwe aankopen vaccins

Received: Thur 2/4/2021 3:55:50 PM

Ik heb akkoord van onze minister.

Aandachtspunt voor jullie blijft m.i. correct te communiceren aan de Kamer (voor verplichting duidelijkheid over verwachte

budgettzire gevolgen; met verwijzing naar CW art. 2.27 en latere formele verwerking). En laten we snel contact hebben over

totaalplaatje en welke aanpassing van de begroting exact nodig is, ook in het licht van wat nog in ontwikkeling / onderhandeling
is. W.m.b. begin volgende week.

Gr

Van: 2e

Verzonden: woensdag 3 februari 2021 11:59

) SEEEEE rir.IEEE
PERLE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: nieuwe aankopen vaccins

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

ilo HERES
Dank voor de update. Ik ben de laatste hand aan het leggen aan een nota richting onze minister, waarbij ik ervan uitga dat de

verplichting nog niet is aangegaan. Ik bel dadelijk nog even om door de Excel te lopen. Ik ga er even vanuit dat ik daarvoor

BEEbe! i.v.m. iin Met normaal proces (heden) heb ik reactie morgen, graag even bericht als jullie
verwachting is dat de APA’s eerder worden afgerond dan dat.

Ik ben overigens ook benieuwd hoe we een onrechtmatigheid voorkomen: de APA's bieden normaal toch een dag / paar dagen

mogelijkheid voor opt-out vanuit lidstaten, waarbij we een Kamerbrief sturen met het voornemen en de financiéle gevolgen? 1k

begrijp nu dus dat deze APA's direct een verplichting tot gevolg hebben zodra EC ze tekent. Dan moet je naast toestemming FIN

voor het tekenen, ook de Kamer volledig hebben geinformeerd..

Gr,

Verzonden: woensdag 3 februari 2021 09:58

)SEEninvws o>;TEE

Onderwerp: RE: nieuwe aankopen vaccins

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

EE
Het moment dat wij aan onze minister voorleggen of we een extra partij gaan aankopen (als de optie zich voordoet). Dan lijkt
het mij handig dat jullie asap Hoekstra informeren over het feit dat er besluitvorming voorligt. Het tijdswindow tussen kiezen

voor een extra optie als deze voordoet — en het nemen van het besluit, is minimaal. Voor nu is de keuze gemaakt om extra

vaccins aan te kopen. Op dit moment lopen er enkel nog onderhandelingen over de verdeling. Voor deze aankopen staat een

bedrag zoals hieronder ook genoemd van

JERETN euro (dat is aderns [Eero Novava euro en Valneva [EE

Cg Bijgaand het gelipdatet excelsheet met de nieuwe aankopen verwerkt. Wat je ziet i = als alle deals de

eindstreep halen — een tekort hebben van circaIEE ero

Kortom: besluit is genomen, enige wat nog definitief moet worden is de verdeling over de lidstaten. Zodra er een APA is

opgesteld is verplichting een feit.

Sheet is uiteraard strikt vertrouwelijk!
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Groet,

van:EEEEXER © infin.ni>Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 21:12

Onderwerp: RE: nieuwe aankopen vaccins

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Ik heb vandaag niet meer gehoord over dit voorstel. Kunnen jullie schetsen hoe het proces er uitziet komende dagen? Dan weet

ik wanneer ik tijd moet reserveren om mijn minister te informeren. Dat kan zodra ik van jullie informatie heb over het

uiteindelijke aankoopvoorstel en de budgettaire gevolgen. Ik wacht daarmee liefst niet tot het laatste moment, omdat ik vanuit

mijn lijn ook vragen verwacht over de aankoop.

Ik heb het al benadrukt via app en telefoon, maar nog één keer voor alle zekerheid: verplichtingen aangaan richting EU of

farmaceuten zonder akkoord FIN is absoluut geen optie. Los van het feit dat daarmee een onrechtmatigheid ontstaat, krijg ik dat

niet intern uitgelegd in het licht van de omgang VWS/FIN. Laten we daarom samen het proces bewaken.

Gr

Van:

Verzonden: maandag 1 februari 2021 13:07

Onderwerp: RE: nieuwe aankopen vaccins

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Het gaat al meteen fout. © We gaan dan natuurlijk naar | EE

Van: ES ed)

Verzonden: maandag 1 februari 2021 13:04

Aan:

Ce:

Onderwerp: RE: nieuwe aankopen vaccins

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Ha CR

In afwachting van info over het proces, misschien vast een eerste cijfercheck.

Mijn beeld is dat we nuEEN «oben verplicht. Dat op basis van jullie Excel d.d. 12 januari minus Sanofi en contracten in

onderhandeling, met de aanname dat ESI-bijdrage in natura is. Met dit voorstel ga je naar Klopt dat met jouw beeld?

Ik twijfel omdat ik niet weet in hoeverre het AZ-verhaal financiéle gevolgen kan hebben. Als we vastzitten aan AZ ook als ze

later leveren dan gepland, neem ik aan dat het hoogstens effect kan hebben op kasritme.

Gr,

Van: 5.1.2e

Verzonden: maandag 1 februari 2021 11:21

EEEe minfin.ni>
Onderwerp: RE: nieuwe aankopen vaccins

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

IEEE
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Dank! Meteen even check: wat is het voorziene tijdpad voor het besluit/ wanneer moeten jullie de verplichting aangaan? Dan

weet ik met hoeveel spoed ik iets moet inrichten aan onze kant.

Gr,

dubbel

dubbel



1127161


